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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

 

Poř. číslo zápisu:  16 

Datum zasedání:  25. 6. 2025 

Přítomni:  Buryová (online), Doubravský (online), Kopřivová, Majerová, Růčková, 

Waleczek Zotyková (online)  

Omluveni:  Bauerová, Kubalová 

Hosté:  Klepek (online), Kloknerová, Macková, Šimáková, Šperka 

 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 

2. Zásady pro přiznání prospěchového stipendia studentům SU OPF, za dosažené 

studijní výsledky v akademickém roce 2025/2026 v bakalářském a 

navazujícím magisterském studiu 

3. Rozpočet Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné na rok 2025 

4. Různé 

 

 

1. Úvod, schválení programu 

 

Na úvod předsedkyně senátu přivítala přítomné senátory, pana děkana i další hosty, 

vyjmenovala jednotlivé body programu a konstatovala, že Akademický senát je 

usnášeníschopný. Jednání proběhlo hybridní formou, a to z důvodu nemožnosti prezenční 

účasti některých členů AS SU OPF. Přítomní členové senátu s navrženým programem vyslovili 

souhlas. Žádný další bod programu nebyl navržen.  

 

 

Hlasování o programu:   

Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
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Děkan doc. Šperka informoval, že oproti loňskému roku se zásady pro přiznání prospěchového 

stipendia nezměnily. Výše stipendia je stanovena jako jednorázová částka takto:  

40 000 Kč všem studentům s váženým studijním průměrem nepřesahujícím hodnotu 1,15;  

20 000 Kč všem studentům s váženým studijním průměrem od 1,16 do 1,30;  

10 000 Kč všem studentům s nejlepším váženým studijním průměrem od 1,31 do 1,50.  

Výsledky z minulého roku ještě nemáme, budeme doufat, že negativně neohrozí stipendijní 

fond. Očekává se výplata celkových stipendií okolo 800 tis.-1 mil. Kč. 

 

Jelikož se nikdo další nepřihlásil o slovo, předsedkyně vyzvala k hlasování.  
 

Hlasování o zásadách pro přiznání prospěchového stipendia: 

Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 
 

    

Usnesení:   

Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Zásady pro přiznání prospěchového stipendia studentům SU OPF, za dosažené 

studijní výsledky v akademickém roce 2025/2026 v bakalářském a navazujícím magisterském 

studiu.  

 

 

 

Děkan doc. Šperka představil prezentaci, kterou minulý týden prezentoval na kolegiu děkana. 

V prezentaci je uvedena základní struktura rozpočtu na rok 2025 v porovnání s rokem 2024, 

tradičně rozdělena na 3 činnosti, vzdělávací činnost, koleje a menzy a doplňková činnost. 

Rozpočet je sestaven tak, aby byl vyrovnaný. Největší suma je rozdělována ve vzdělávací 

činnosti. K meziročnímu navýšení rozpočtu o 9,6 mil. Kč došlo vzhledem k dořešení pojistné 

události z minulého roku, dalších 19 mil. Kč jsou náklady na opravu velkého sálu. Dále došlo 

k navýšení mzdových nákladů od 1.7., a to v reakci na nový mzdový předpis SU. Další zvýšení 

nákladů je především kvůli opravám souvisejícím s pojistnými událostmi, rekonstrukcí 

kanceláří, růstu cen energií, mzdových nákladů a pojištění. Děkan závěrem poděkoval tajemnici 

Ing. Kloknerové, vedoucí Ing. Blahovské a celému ekonomického oddělení za odvedenou práci.      

 

Doc. Růčková jako předsedkyně Komise pro hospodářské záležitosti poděkovala 

ekonomickému oddělení za precizní zpracování. K rozpočtu má komise pouze drobnosti 

k dovysvětlení.  

- Dvojnásobná částka v nákladech na reprezentaci souvisí s oslavami výročí fakulty?  

Ing. Kloknerová: ano.  

- Nižší čerpání mzdových nákladů o 3 mil. Kč. V loňském roce. Komisi zaráží úspory ve 

mzdách, kdy se v podstatě šetřilo na zaměstnancích. 

 

2. Zásady pro přiznání prospěchového stipendia studentům SU OPF, za dosažené 

studijní výsledky v akademickém roce 2025/2026 v bakalářském a navazujícím 

magisterském studiu  

 

3. Rozpočet Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné na 

rok 2025 
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Ing. Kloknerová: nedočerpání rozpočtu ve výši 1,5 mil. Kč je nevyčerpaná částka, která byla 

ke konci minulého roku z důvodu úspor převedena z DKRVO. Další je úspora nedočerpané 

rezervy děkana určena na mimořádné odměny – vždy je rozpočtována vyšší částka, neb se 

předem neví, jak vysoké budou odměny.   

- Zohledňuje rozpočet nový mzdový předpis a navýšení stipendií doktorandům? 

Ing. Kloknerová: ano i ne. Položky v rozpočtu zohledňují navýšení mezd, ale ne navýšení 

doktorského stipendia od nového semestru. Toto není zahrnuto v rozpočtu. Situace je taková, 

že se mění přístup ministerstva k politice doktorských stipendií. Pro zlepšení podmínek 

doktorandů bude stipendium činit 1,2násobek minimální mzdy a tyto prostředky musí zajistit 

vysoká škola. Díky tomu dochází na mnoha školách k přizpůsobení počtu doktorandů. Snahou 

fakulty bude zvýšení kvality doktorského studia. Stipendium bude navýšeno, ale bude se 

přijímat omezený počet doktorandů. V současné době máme 5 míst pro nové doktorandy a noví 

doktorandi budou muset plnit kritéria, která budou o mnoho tvrdší, než byla dříve. 2x ročně se 

bude konat doktorské kolokvium, pokud nebudou plnit své povinnosti, bude se jim stipendium 

snižovat. Stávající doktorandi budou mít stipendium ve výši 60 % a při plnění povinností se 

bude navyšovat.  

- Na co se vztahuje projekt OP JAK ERDF? 

Ing. Kloknerová: realizace projektu je rozdělena na tři roky. Letos se budou rekonstruovat 

schodišťové podesty (prostory před výtahy) – odstranění dřevěného obložení, prosvětlení, 

vytvoření posezení pro studenty; rekonstrukce učeben A111, A211, A217 – nová akustická 

výbava, podhledy, modulární nábytek; rekonstrukce kanceláří děkanátu; vybudování nové 

místnosti „welcome room“ před studijním oddělením; oprava interiéru velkého sálu, kdy byl 

vybrán dodavatel ZK Design a pojišťovna výběr dodavatele schválila.    

 

Dr. Majerová otevřela diskuzi. Jelikož se nikdo nepřihlásil, vyzvala k hlasování.  

 

 

Hlasování o rozpočtu SU OPF na rok 2025: 

Pro: 6 

 

 

Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení:  

Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Rozpočet Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné na 

rok 2025. 

 
 

4. Různé 

 

Příští zasedání: 

Příští zasedání AS SU OPF se uskuteční v září/říjnu 2025 v 13:00 hod. v místnosti A308.  

 

Za správnost:  

dr. Ing. Ingrid Majerová  

 

Zapsala:  

Ing. Lucie Bínová  
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USNESENÍ ZE ZASEDÁNÍ AS SU OPF ZE DNE 25. 6. 2025 

 

1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Zásady pro přiznání prospěchového stipendia studentům SU OPF, za 

dosažené studijní výsledky v akademickém roce 2025/2026 v bakalářském a 

navazujícím magisterském studiu. 

2. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Rozpočet Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské 

fakulty v Karviné na rok 2025.  

 

 

dr. Ing. Ingrid Majerová  

předsedkyně AS SU OPF 

 

 

 

 

 


